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Bevezető  

Mire való az egyetemi újság? Sokszor hallottam már a csúnya kérdést, hogy minek újság egy 

természettudományos egyetemre? A sajtó mindenkori feladata volt az emberek összekötése 

tudósításon keresztül. Napjainkban már a digitális terekben is megvalósítható ez, a közösségi 

médián, illetve az újság weboldalán. Az egyetem életében pedig bőven akad leírásra való esemény. 

 

Bemutatkozás, pályázásom oka 

Krecht Hanna Regina vagyok, második évemet befejező biológia alapszakos hallgató az ELTE 

Természettudományi Karán. 2026-ban tervezem befejezni az alapképzést, addig szándékozom 

betölteni a tisztséget.  

Mindig is imádtam új dolgokat alkotni, úgy az irodalom, ahogy a vizuális művészetek terén. A 

média pedig különösen érdekel, főleg, ha az a tudományos kommunikáció célját szolgálja.  
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Amióta felvettek az egyetemre, része voltam a Tétékás Nyúz szerkesztőségének. Nagyon élveztem 

vele foglalkozni, még akkor is, amikor szűkösebb volt a szabadidőm. Különös megtiszteltetésnek 

éreztem, amikor az eddigi főszerkesztő, Szász Boglárka Dorottya felkért, hogy legyek az utódja. 

Remélem, nem hagyom cserben, és bízom benne, hogy eddigi szorgos munkája nem fog a 

semmibe veszni. 

Mindig is imádtam újságokkal, képregényekkel foglalkozni. Szerkesztéssel, kreatív ötleteléssel 

van bőven tapasztalatom, ezt igyekszem kamatoztatni. A digitális művészet valamennyi formáját 

gyakorlom és szeretem, illetve kíváncsian irányulok minden új kihívás elé.  

 

Jelenlegi és eddigi tevékenységeim 

2024 őszétől 2025 tavaszáig része voltam a TTK Hallgatói Önkormányzatnak, mint 

esélyegyenlőségi referens, így megismertem az önkormányzat tagjait, célkitűzéseit, illetve hogy 

hogyan is néz ki a TTK Hallgatói Önkormányzat működése 

Emellett a Nyúz tagjaként tevékenykedtem: cikket írtam, illusztráltam, posztokat meg plakátokat 

készítettem, kezeltem a weboldalt és részt vettem a szerkesztőség eseményei lebonyolításában. 

Ugyanakkor képviseltem a szerkesztőséget egy parlamenti konferencián (Klímahősök 2024). 

A tavaszi félév különösen aktív volt a Nyúz számára, lévén, hogy ebben az időszakban bonyolította 

le a nagyszabású zöld félévet. A programkínálat magába foglalt egy előadást, tematikus cikkeket, 

illetve posztsorozatot, és egy workshopot. Az ötletelésben folyamatosan részt vettem, szintúgy 

plakátokkal, egyéb dizájnokkal járultam a szervezéshez. 

Továbbá a TTK gólyatáborának kommunikációs csapatában is tevékenykedtem. Az ötletelésben 

aktívan részt vettem, rengeteg ötletet dobtam fel, valamint animációkkal, dizájnokkal segítettem 

elő a szervezést. Többek között a pólógrafikákért, a badge és a karszalag kinézetéért vállaltam 

felelősséget. A kommunikációs oldalt segítve pedig megterveztem a digitális platformokra 

felkerülő posztok alapját, elkészítettem az eseményhez tartozó borító- és profilképeket, valamint 

animáltam videót reklámjellegű céllal. 
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Az egyetem mellett rendszeresen jelentetek meg ismeretterjesztő képregényt az Élet és Tudomány 

folyóiratban. Mi több, az embertani tanszék által készített oktatási célú weboldalhoz animálok 

videókat. Nem utolsó sorban a kollégiumi diákbizottság tagjaként is készítek grafikákat. 

 

Mind csapatmunkával, mind konkrétan a szerkesztőségi szerepkörökkel van tapasztalatom. 

Foglalkoztam már iskolában is újsággal –pontosabban újraélesztettem a havilapot. Számtalan 

kreatív projektmunkában szerepet vállaltam, ahol a kreatív munka oroszlánrészét én álltam. 

Ahogyan a fentiekben részleteztem, volt szerencsém megtapasztalni többféle szerkesztőségi 

eseményt és szerepkört. Akár egyedül, akár csapatban szerveztem már a legkülönfélébb 

akadályokba ütköző eseményeket, így van tapasztalatom ezen a téren is. 

Úgy gondolom, odaadással és céltudatosan tudnék hozzáállni ehhez a pozícióhoz. Az újságot 

szívügyemnek tekintem, szeretném, hogy még több hallgató érezze így. 

 

Ötletek, tervek  

Az elkövetkező egyetemi évre szeretném tartani a Nyúz meglévő színvonalát, behozva pár újítást. 

Legfőbb iniciatívám elsősorban a Nyúz mivoltának tudományosabbá tétele. Hangsúlyt fektetnék 

mind az egyetemi tudományos projektek, mind az éppen releváns nemzetközi kutatási témákra. 

Szerkesztőségi beosztás 

Szervezetten könnyebb a csapatmunka. Főszerkesztőként beosztanék külön embereket az 

online platformokon megjelenő tartalmak gyártására. Külön szerkesztőségi tag kezelné a szociális 

médiát, külön tag figyelne az ütemterv tartására, külön ember ügyelne a korrektúrára és így tovább. 

Cikkek, posztnaptár 

Ha kellően előre be van tervezve minden, sokkal hatékonyabban lehet elvégezni a munkát. 

Egy megbeszélés során cikk- és posztnaptárat állítanék össze minden hónapra. Ez segít beidőzíteni 

minden szerkesztőségi tagnak a programját. A cikkek, tematikák be lennének osztva napra 

pontosan, ezáltal az újság weboldala is fellendülne. 
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A nyomtatott újságok cikkei szintén időben be lennének tervezve. Tartanám a szokást, és papír 

formátumú újság szemeszterenként jelenne meg. Amennyiben adatik rá keret, készülne matrica, 

reklámozás céljából. 

Az első nyomtatásban megjelenő lapszám a gólya újság lenne. Ebben a kiadásban mindenképp 

beterveznék pár rövid köszöntő cikket a TTK Hallgatói Önkormányzat elnökétől, illetve 

alelnökétől. Az újonnan érkezők számára releváns cikkötleteket valósítanék meg, például rövid 

ismertető a szakokról, kollégiumokról, egyetemi eseményekről. Nem utolsó sorban, mind a TTK 

Hallgatói Önkormányzatról, mind a Nyúzról készülne bemutató-toborzó jellegű cikk. 

Dizájnújítás 

Ugyan nem tervezem teljesen feje tetejére borítani a Nyúz meglévő arculatát, de szeretném 

kissé felfrissíteni az újság dizájnvilágát. A logót mindenképp újragondolnám, illetve megpróbálnék 

minél több új kreatív csavart az újságba integrálni. 

Események 

A Nyúz az elmúlt szemeszterben különösen sok eseményt rakott terítékre. Egyelőre részemről 

is színes paletta: 

1. Nedves est: a nyár bezártával egy közös vizeslufis programmal kezdjük a szemesztert. A 

név valójában egy általános műveltségről szóló kvízestet foglal magába. A játék alapja 

egyszerű: a résztvevők körbe állnak, a játékvezető feltesz egy kérdést a soron levő 

játékosnak. Ha nem sikerül helyesen válaszolnia, vizes lufit kap. A további szabályok még 

kidolgozásra várnak. 

Itt alkalom adódik a gólyáknak (és nem csak) ismerkedni, hallani a Nyúzról, illetve a 

Hallgatói Önkormányzattól. Az esemény lebonyolításához kollaborálnék a következő 

ciklus rendezvényszervezői referensével, így el tudnánk érni a lehető legtöbb hallgatót. 

2. Fórumok: a legutóbbi női fórum sikerét figyelembe véve a Nyúz folytatná a hasonló 

kaliberű események rendezését. Bár a 2025 tavaszán lebonyolított fórumot 

esélyegyenlőségi referensként vittem, a kommunikáció egy meglehetősen interaktív és 

organikus formája egy ilyen vezényelt beszélgetés. Tehát a szerkesztőségi munkakörbe 

teljesen belefér, sőt, diverzebb skálájú tematikák kerülhetnek elő.  
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3. Tanár-diák vita: egy nagyszabású vita során összemérhetik az oktatók és a hallgatók 

tudásukat. Ez a legutóbbi szemeszter ötlete, viszont idő szűke miatt nem került 

megrendezésre, így szeretném megadni a lehetőséget a bepótlásra.  

4. Ásványtárlátogatás a jövőbeli tudományos referenssel: szintén idén merült föl az 

ásványsimogató ötlete. Ezt az eseményt az akkori tudományos referenssel együtt 

kollaborálva szervezném. 

5. Tudományos kommunikáció népszerűsítése: a tudományos ismeretterjesztés népszerűsítése 

céljából panelbeszélgetést szerveznék a Tudományos Ismeretterjesztő Társasággal (TIT), 

amennyiben nyitottak erre. Ezen esemény egyszerre adna teret a Nyúznak, illetve 

lehetőséget adna a tudományos pályára vágyó hallgatóknak, hogy kedvet kapjanak a 

tudománynépszerűsítéshez. 

Jelzem, ez a lista még bővülhet (és remélem, fog is) a félévek során. Ugyanakkor a 2025-ös zöld 

félévhez hasonlóan jónak látom egy tematikus félév kialakítását, viszont ezt a szerkesztőséggel 

együtt ötletelném ki. 

Összegezve 

Úgy gondolom, képes lennék a Tétékás Nyúz megfelelő kezelésére, eseményei levezényeléseire. 

A jelenlegi csapat remek embereket foglal magába, tele potenciállal. Nem mellesleg elődöm 

kellően beavatott a főszerkesztői felelősségek világába. Ha rajtam múlik, a Nyúz következő 

szezonja ígéretes izgalmakat hoz! 

 

Utólag is külön köszönet illeti elődömet, Szász Dorottya Boglárkát, illetve Novák Zsófiát a 

folyamatos támogatásért! 

Köszönöm, hogy elolvastad pályázatom! 

Amennyiben kérdésed merül fel, keress nyugodtan e-mailen! 

 

Krecht Hanna Regina 

Budapest, 2025. 05. 26. 

reginahannakrecht@gmail.com  


